
استان فارس 
کازرون

فرماندار کازرون مطرح کرد؛

بهره مندی تمام روستاهای بخش مرکزی 
کازرون از نعمت گاز 

فرماندار شهرستان کازرون گفت: صددرصد روستاهای بخش مرکزی این 
شهرستان از نعمت گاز طبیعی برخوردار است. 

در  علوی  سیدکمال  کشاورز:  داوود  گلچین،  شهرستان/علی  سرویس 
همایش بزرگ طرح عملیات گازرسانی به 54 روستای شهرستان کازرون 
که با حضور مدیرعامل شرکت گاز استان فارس در سالن فرهنگی تربیتی 
شهید عسکری برگزار شد، اظهار داشت: مقدمات آغاز عملیات اجرایی این 
پروژه مهم پیش از انتخابات ریاست جمهوری فراهم شده بود، اما به دلیل 
امکان سوء برداشت و نگرش انتخاباتی، این برنامه را به پس از انتخابات 

موکول کردیم که امروز با یاری خدا شاهد آن هستیم.
وی پروژه گازرسانی به روستاها را در راستای تحقق شعار سال »اقتصاد 
مقاومتی، تولید و اشتغال« عنوان کرد و افزود: با اجرای این پروژه صدها 

نفر به صورت مستقیم و غیرمستقیم مشغول به کار می شوند.
و  زیست  محیط  حفظ  و  طبیعت  عرصه  از  صیانت  کازرون  فرماندار 
و  برشمرد  روستاها  به  مزایای گازرسانی  از  را  قطع جنگل  از  جلوگیری 
نماینده  خوب  پیگیری های  از  دارد  جا  خصوص  این  در  کرد:  تصریح 
مردم شهرستان کازرون در مجلس شورای اسلامی، امام جمعه کازرون و 

مسئولان استانی تقدیر و تشکر کنم.
با  داشت:  بیان  در سخنانی  همایش  این  ادامه  در  نیز  امام جمعه کازرون 
عملیات  آغاز  است  حاکم  کشور  سطح  در  که  اعتبارات  کمبود  وجود 
اجرایی گازرسانی به 54 روستای این شهرستان با اعتبار حدود 64 میلیارد 
اقدامات خوب دولت یازدهم و دوازدهم است که جای تقدیر  از  تومان 

دارد.
روستاها  اسلامی  شوراهای  و  دهیاران  از  خرسند  محمد  حجت الاسلام 
خواست نهایت همکاری را با پیمانکاران عملیات اجرایی گازرسانی داشته 

باشند تا سر موقع خود گاز را به روستاها برسانند.
وی از پیمانکاران درخواست کرد که به کیفیت کار دقت کنند و کار 

خوب و ماندگاری را از خود به جای بگذارند.
امام جمعه کازرون، گازرسانی به روستاها و مناطق محروم و دور افتاده را 
از برکات انقلاب و نظام اسلامی عنوان و تصریح کرد: کشورهای عربی 
خلیج فارس با وجود اینکه بزرگترین تولید کننده گاز هستند در بیشتر 

نقاط از سیلندر گاز مصرف می کنند.
خرسند درپایان از اقدامات خوب مدیرعامل شرکت گاز استان فارس به 

خاطر گاز دار کردن مناطق محروم این شهرستان تقدیر کرد. 

نی ریز
مدیر کمیته امداد نی ریز خبر داد ؛  

انعقاد تفاهم نامه همکاری بین کمیته امداد 
و اداره هلال احمر نی ریز

بین  همکاری  نامه  تفاهم  انعقاد  از  ریز  نی  شهرستان  امداد  کمیته  مدیر   
دیگر  با  تعامل  گفت:  و  داد  خبر  شهرستان  احمر  هلال  و  امداد  کمیته 

سازمان ها راهکاری مناسبی برای کنترل فقر است.
 به گزارش روابط عمومی کمیته امداد شهرستان نی ریز  امیر باوند پوری 
قانون  سوم  و  چهل  و  نهم  و  بیست  اصل  اجرای  راستای  در  کرد:  بیان 
اساسی جمهوری اسلامی ایران و مفاد سند کاهش فقر، مدیریت یکپارچه 
ارائه خدمات حمایتی به نیازمندان، جلوگیری از هم پوشانی و هدر رفت 
امکانات و سرمایه و تشریک مساعی بین بخشی در دستگاه های اجرایی 
شهرستان، بین جمعیت هلال احمر و کمیته امداد شهرستان نی ریز منعقد 

شد.
از  برداری  بهره  روش های  سازی  بهینه  را  نامه  تفاهم  این  اهداف  وی 
های  سنت  کردن  زنده  و  ترویج  سازمان،  هر  در  موجود  ظرفیت های 
و  تلاش  روحیه  ایجاد  و  نیکوکاری  و  اکرام  و  احسان  قبیل  از  اسلامی 
نشاط در بین جوانان و خانواده های تحت حمایت بیان کرد و ادامه داد: 
نیکوکاری، همکاری  و  از جمله جشن عاطفه ها  مختلف  مناسبت های  در 
در برگزاری دوره های آموزشی امداد و کمک های اولیه و مانور برای 
کارکنان و دانش آموزان تحت حمایت، توزیع سبد غذایی و بهداشتی در 
بشر  اردوهای جهادی  برنامه  اجرای مشترک  مناطق روستایی و محروم، 
دوستانه و کاروان های نیکوکاری از جمله تعهدات جمعیت هلال احمر در 

این تفاهم نامه عنوان شده است.
باوند پوری خاطر نشان کرد: معرفی کارکنان و مددجویان کمیته امداد 
برای آموزش های همگانی امداد و کمک های اولیه، ترغیب و تشویق 
کارکنان و مددجویان و جوانان تحت حمایت به عضویت داوطلبانه در 
شهرستان  در  جمعیت  کارکنان  به  ایتام  و  اکرام  طرح  معرفی  جمعیت، 
مراکز  با  امداد  کمیته  مشاورین  همکاری  و  ایتام  از  حمایت   جهت 
مشاوره  زای جمعیت هلال احمر بصورت رایگان از دیگر مفاد این تفاهم 

نامه بوده است.

بوانات
در بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( بوانات صورت گرفت؛

 راه اندازی دستگاه امحای
 زباله سوز شیمیایی 

ولیعصر)عج(  حضرت  بیمارستان  در  شیمیایی  سوز  زباله  امحای  دستگاه 
بوانات، نصب و راه اندازی شد.

به گزارش »وب دا« در شیراز، »حسن کاظمی«، مدیر بیمارستان حضرت 
ولیعصر)عج( بوانات گفت: این دستگاه در راستای بی خطرسازی زباله های 
عفونی و با هدف ارتقای بهداشت و سلامت جامعه، نصب و راه اندازی شد، 
تا از انتشار بیماری از زباله های عفونی با توجه به حساسیت و خطرناک 

بودن زباله های بیمارستانی، پیشگیری شود.
کرد:  بیان  نیز  ولیعصر)عج(،  حضرت  بیمارستان  فنی  ناظر  »صفایی«   
مزایای این دستگاه بی خطر ساز نسبت به دستگاه های قدیمی، سرعت 

بالاتر، هزینه کمتر و برخورداری از استانداردهای لازم است.

ارسنجان
انجام نخستین زایمان بدون درد، در 

بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( ارسنجان
بیمارستان حضرت  زایمانی  بلوک  بدون درد، در  زایمان طبیعی  نخستین 

ولیعصر)عج( ارسنجان، انجام شد.
به گزارش »وب دا« در شیراز، سرپرست بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( 
ارسنجان، گفت: در راستای اجرای سیاست های جمعیتی ابلاغی از سوی 
مقام معظم رهبری که یکی از شاخصه های مهم آن، ترویج فرزندآوری 
است و کاهش درد زایمان یکی از مؤلفه های ترویج زایمان طبیعی است، 
نخستین زایمان طبیعی بدون درد به روش اسپانیال )بی حسی نخاعی(، در 

بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( ارسنجان، با موفقیت انجام شد.
دکتر »علی طالبی« این روش زایمان طبیعی را با بی حسی کامل و بدون 
درد بیان کرد و افزود: بیمار پس از قرار گرفتن در مرحله فعال زایمان و 
تزریق داروی بی حسی در نخاع، با وجود انقباضات رحمی، زایمانی بدون 

درد و بدون عوارض برای مادر و کودک را تجربه می کند. 
او اضافه کرد: بیمار، مادری 32 ساله است و در دومین تجربه حاملگی، 
نوزادی پسر با وزن طبیعی سه کیلوگرم، با دارا بودن شرایط قلبی و تنفسی 

مناسب به دنیا آورد. 

جهرم
نماینده مردم جهرم در مجلس:

 مرکز تخصصی قلب در جهرم 
بهره برداری می شود

نماینده مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی از احداث مرکز تخصصی 
قلب در این شهرستان به کمک خیّران جهرمی خبر داد. 

مرکز  این  گفت:  مهر  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  رضایی  محمدرضا 
تخصصی با زیر بنای بیش از سه هزار متر مربع و با اعتبار افزون بر ۱2 

میلیارد تومان در جهرم احداث می شود.
 وی با اشاره به اینکه عملیات احداث این مرکز قلب در حال انجام است، 
افزود: این مرکز در 2 طبقه اجرا شده و تا پایان تیر ماه اسکلت ساختمان 

نیز تکمیل می شود.
احداث مرکز تخصصی  بیان کرد: هزینه  مردم جهرم در مجلس  نماینده 
قلب در شهرستان جهرم توسط خیّر نیک اندیش مرتضی ابوطالبی تأمین 

شده است.
وی اضافه کرد: این مرکز قلب در کنار بیمارستان 3۰۰ تخت خوابی جهرم 

واقع شده است.

استان خوزستان 
شادگان

با حضور فرماندار شادگان؛

سرپرست جدید اداره تعاون روستایی 
شادگان معرفی شد

سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: جلسه تودیع و معارفه رئیس اداره تعاون 
عالی  شهرستان،  این  فرماندار  نسب  جعفری  حضور  با  شادگان  روستایی 
پور  نماینده  مدیرکل تعاون روستایی  استان خوزستان و هیئت همراه در 
محل فرمانداری شادگان برگزار شد که طی آن مسعود عبودزاده از سمت 
ریاست اداره تعاون روستایی  شهرستان شادگان تودیع و کمال روشن نیا  

به عنوان سرپرست جدید این اداره معرفی  شد.
جعفری نسب،  فرماندارشادگان در این جلسه ضمن خیرمقدم به حاضرین 
انواع  تولید  زمینه  در  کشاورزی  بخش  بالای  ظرفیت های  به  اشاره  با 
محصولات کشاورزی نظیر گندم، خرما،کلزا و... در  این شهرستان اظهار 
داشت: انتظار می رود سرپرست جدید اداره تعاون روستایی شهرستان در 
جهت توسعه بخش کشاورزی و حل مشکلات و توانمندسازی تشکل های 

روستایی و کشاورزی شهرستان اقدامات لازم را انجام دهند.
جعفری نسب، فرماندار شادگان همچنین در ادامه جلسه از زحمات و تلاش 
مسعود عبود زاده رئیس سابق تعاون روستایی با تقدیم لوح سپاس، تقدیر و 
تشکرکرد و ضمن آرزوی موفقیت برای کمال روشن نیا، که طی حکمی 
ازسوی مدیرکل تعاون روستایی استان خوزستان به عنوان سرپرست  جدید 

اداره تعاون روستایی معرفی شده تبریک و تهنیت گفت.
فرماندار شادگان با تأکید بر لزوم استفاده از  ظرفیت های پرسنلی موجود 
در اداره تعاون روستایی  این شهرستان،گفت: سرپرست  جدید اداره تعاون 
دستگاه های  و  ادارات  با  نزدیک  همکاری  و  تعامل  شهرستان  روستایی 
فراهم  را  مرتفع کردن مشکلات کشاورزان  و  منظور رسیدگی  به  محلی 

کند.
با  خواست  جدید  سرپرست  از  پایان  در  فرماندارشادگان  نسب،  جعفری 

برنامه ریزی دقیق، تدابیر لازم درجهت  پیشبرد هرچه بیشتر خلاقیت کار   
و خدمت رسانی به کشاورزان و روستاییان تلاش نماید.

تعاون  اداره  جدید  سرپرست  عنوان  به  نیا  روشن  کمال  جلسه  پایان  در 
زاده   عبود  مسعود  تلاش های  از  و  معارفه  شادگان   شهرستان  روستایی  

رئیس قبلی این اداره تشکر و قدردانی شد.

فرماندار شادگان خبر داد؛

احداث مخازن هوایی آب شرب در 
روستاهای شادگان

فرماندار شادگان از احداث مخازن هوایی آب شرب برای روستاهای فیه 
شاوردی، ابوشلوگ و منصوره خبر داد.

 سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: جلسه مدیریت آب شرب شادگان به 
ریاست جعفری نسب،  فرماندار این شهرستان و با حضور کلیه دستگاه های 
با هدف بررسی و رفع موانع و مشکلات تأمین آب  و رسیدگی  متولی 
به وضعیت کم آبی و بی آّبی در بعضی از روستاهای شهرستان در سالن 

اجتماعات فرمانداری برگزار شد.

جعفری نسب، فرماندار شادگان در این جلسه با تأکید بر لزوم  خدمات 
آب  معضلات  و  مشکلات  کردن  مرتفع  و  شهروندان  به  مطلوبتر  رسانی 
فیه شاوردی،  از احداث مخازن هوایی آب شرب برای روستاهای  شرب 
ابوشلوگ و منصوره خبر داد و گفت: با توجه به وضعیت حاد  و کمبود 
آب شرب در روستاهای فیه شاوردی، ابوشلوگ و منصوره  مقرر گردید 
فوریت  قید  با  شادگان  آبفار  هماهنگی  با  برق خوزستان  و  سازمان آب 

نسبت به احداث مخازن هوایی در روستاهای یاد شده اقدام نماید.
فرماندار شادگان  با اشاره به  آغاز فصل گرما  و افزایش مشکلات کمبود 
آب شرب در روستاهای پایین دست شهرستان، بر  ضرورت مرتفع کردن 
و  کرد  تأکید  شهرستان  روستاهاي  از  برخي  در   شرب  آب  مشکلات 
گفت: باید تمام تلاش ها و امکانات لازم جهت تأمین آب  شرب برخی از 
روستاهای شهرستان  و رسیدگی به وضعیت این روستاها و مرتفع کردن 

مشکلات توسط دستگاه های مربوطه  انجام شود.
جلسات  مصوبات  اجرای  ضرورت  بر  شادگان  فرماندار  نسب،  جعفری 
مدیریت آب شرب در شهرستان تأکید کرد و گفت: ادارات و دستگاه های 
مصوبات  پیگیری  راستای  در  شهرستان  شرب  آب  مدیریت  ستاد  عضو 
حصول  تا  مصوبات  مستمر  پیگیری  به  نسبت  موظفند  صورتجلسات،  و 
نتیجه کامل در راستای اجرایی کردن مصوبات تلاش کنند و  نتیجه را به 

فرمانداری اعلام کنند.
جعفری نسب در پایان خاطر نشان کرد: آب و فاضلاب روستایی و آب 
با هماهنگی نماینده سازمان آب و برق خوزستان در  و فاضلاب شهری 
اینچ   4۰ آبرسانی  خط  از  شرب  آب  عادلانه  توزیع  به  نسبت  شهرستان 

هماهنگی و اقدامات لازم را انجام دهند.
در ادامه مقرر شد جلسات  مدیریت  آب  شرب شهرستان هر دو هفته 

یکبار  در محل فرمانداری شادگان تشکیل جلسه دهد.

بوشهر
مدیرعامل مجتمع گاز پارس جنوبی خبر داد؛

صادرات روزانه ٢٠ هزار تن ال پی جی در 
بزرگترین مجتمع گازی کشور

مدیرعامل مجتمع گاز پارس جنوبی از صادرات روزانه 2۰ هزار تن ال پی 
جی در بزرگترین مجتمع گازی کشور خبر داد. 

به گزارش خبرگزاری مهر، مسعود حسنی اظهار اشت: امروز خبر خوب 
برای ما این است که مدیریت ال پی جی تولید شده توسط شرکت ملی گاز 
به شرکت بازرگانی گاز ایران واگذار شده است. با اجرایی شدن این کار 
درآمدهای ارزی شرکت ملی گاز با این تصمیم افزایش پیدا خواهد کرد 

و راحت تر اقلام مورد نیاز خارجی را تهیه خواهید کرد.
وی ادامه داد: به این صورت روزانه حدود 2۰ هزار تن ال پی جی در روز 
تولید خواهد شد که با فروش آن درآمد بسیار خوبی برای شرکت ملی 

گاز ایجاد خواهد شد.
مدیرعامل شرکت مجتمع گاز پارس جنوبی ضمن بیان مطلب فوق اظهار 
داشت: تا پیش از این عملًا از محل فروش ال پی جی تولید شده در فازهای 
6، ٧ و ٨ و همچنین ٩ و ۱۰ پارس جنوبی درآمدی برای شرکت ملی گاز 

به وجود نمی آمد.

استان هرمزگان 
در هرمزگان انجام شد؛

هشدار در خصوص استفاده از قرص برنج 
برای مبارزه با حشرات و جوندگان 

مدیرگروه بهداشت محیط و حرفه ای مرکز بهداشت هرمزگان در خصوص 
استفاده از قرص برنج برای مبارزه با حشرات و جوندگان هشدار داد.

 به گزارش خبرنگار ایرنا، ماشاالله مریدی در نشستی در همین رابطه بیان 
داشت: قرص برنج جزء سم های بسیار خطرناک برای انسان بوده و لازم 
است مردم بدانند که هرگز نباید از این قرص برای مبارزه با حشرات و 

جوندگان استفاده کنند.
وی تأکید کرد: مردم برای مبارزه با آفت ها و حشرات و جوندگان، باید 
شهرستان  و  استان  بهداشت  مرکز  طرف  از  که  مجازی  های  شرکت  از 

دارای مجوز هستند، کمک بگیرند.
مریدی خاطرنشان کرد: قرص برنج ظرف مدت سه تا چهار ساعت سیستم 
تنفسی و قلب را دچار اختلال کرده و فرد با مرگی دردناک جان خود را 

از دست خواهد داد.
فسفات آلومینیوم که از آن برای ضد عفونی کردن و جلوگیری از آفت 
ضدگی غلاتی چون برنج مورد استفاده قرار می گیرد به نام های تجاری 
 )Celphos( سلفوس  و   )Quickphos( فوس  کوئیک  همچون  مختلفی 

وجود دارد که در ایران به نام قرص برنج مشهور است.
در صورتی که فرد قرص برنج را بخورد یا بوی آن را استشمام کند دچار 
مسمومیت خواهد شد که اگر سم از بدن وی خارج نشود موجب مرگ 

وی خواهد شد.
از جمله دلایل اصلی مسمومیت با قرص برنج مصرف اشتباه قرص موجود 
در برنج، مصرف قرص  های قلابی توهم  زا که دارای ترکیبات قرص برنج 

و یا خود قرص برنج برای خودکشی است.

استان کهگيلويه و بوير احمد 

  استقبال شهروندان غرب یاسوج از
صدور پروانه ساختمان

معاون شهرسازی و معماری شهرداری یاسوج گفت: شهروندان شرف آباد 
ساکن در غرب این شهر از  صدور پروانه برای نخستین بار استقبال کردند.
به گزارش روابط عمومی و بین الملل شهرداری یاسوج، ذبیح الله رمضانی 
در بازدید از منطقه شرف آباد یاسوج افزود: بر این اساس شهروندان ساکن 

منطقه شرف آباد برای رونق ساخت و ساز مجاز گام خوبی برداشتند.
وی اظهار داشت: استقبال شهروندان سبب شده تا ساخت و ساز های غیر 

مجاز شبانه در غرب یاسوج به صفر برسد.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری یاسوج گفت: شهرداری یاسوج و 
کمیسیون ماده پنج با اقدام مفید در صدور پروانه ساخت و ساز جان تازه ای 

به ساخت و ساز های اصولی منطقه شرف آباد بخشیده است.
وی افزود: صدور پروانه ساخت و ساز بی شک به غرب یاسوج و منطقه 

شرف آباد هویت دیگری خواهد داد.
در اسفند ماه سال گذشته به پیشنهاد شهرداری یاسوج و تصویب کمیسیون 
برای  آباد  شرف  منطقه  در  ساز  و  ساخت  پروانه  صدور  عملًا  پنج  ماده 

نخستین بار آغاز شد.
صدور پروانه ساخت و ساز باعث خرسندی شهروندان در این منطقه شده 

است.
پیش ازاین ساخت وسازهای غیرمجاز درشرف آباد انجام می شد.

منتخب پنجمین دوره شورای اسلامی شهر یاسوج تأکید کرد؛

لزوم بازنگری در طرح جامع شهری یاسوج
منتخب پنجمین دوره شورای اسلامی شهر یاسوج گفت: بازنگری در طرح 
شورای  راهبردی  های  سیاست  نخست  اولویت  در  یاسوج  شهری  جامع 

اسلامی قرار می گیرد.
به گزارش روابط عمومی و بین الملل شهرداری یاسوج؛ علی اکبری تبار 
در جمع شماری از کارشناسان حوزه شهری یاسوج افزود: با آغاز بکار 
پنجمین دوره شورای اسلامی شهر، کلیات بازنگری طرح جامع شهر برای 

تصویب در صحن علنی شورا به رأی گذاشته می شود.
وی اظهار داشت: نبود طرح جامع شهری چالش بزرگ بر سر راه توسعه 

زیرساخت های شهر یاسوج است.
وی تأکید کرد: نبود این طرح باعث شده تا شهر یاسوج بی قواره توسعه 

یابد و مشکلاتی برای مدیریت شهری ایجاد شود.
عضو فعلی شورای اسلامی شهر یاسوج گفت: ادامه روند فعلی برای شهر 
یاسوج نگران کننده است زیرا توسعه شهر براساس سلیقه به دور از کار 
کارشناسی است. اکبری تبار از تند شدن آهنگ مهاجرت به یاسوج خبر 
افزود: مهاجرت برای شهر یاسوج یک فرصت است و در بخشی  داد و 
افزایش  باشد. وی گفت:  این شهر گردشگری  برای  تهدیدی  تواند   می 
اشتغال و  و  زمینه های کار  فراهم شدن  دنبال آن  به  و  ساخت و ساز ها 
سرمایه گذاری کلان با دعوت از سرمایه گذاران از مؤلفه های مثبت ناشی 
از مهاجرت به یاسوج است. وی اظهار داشت: در صورت نبود عزم راسخ 
مدیران اجرایی این فرصت تبدیل به تهدید شده و مسائلی نظیر ترافیک، 
 مشکلات بهداشتی، اعتیاد، خود کشی و سرقت در اطراف شهر به موقع 
حل  برای  ریزی  برنامه  یاسوج  شهر  اسلامی  شورای  عضو  پیوندد.  می 
مشکلات حاشیه نشینی را از راهبردهایی برشمرد که در اولویت شورای 

اسلامی شهر قرار گرفته است.
وی افزود: شکل گیری مناطق حاشیه نشین در اطراف شهر یاسوج ناشی از 

عدم برنامه ریزی درست از سوی مسئولان استانی است.
اکبری تبار به ادامه روند فعلی ساختار اداری و انضباط مالی در شهرداری 
دو  مالی  انضباط  و  اداری  ساختار  کرد:  تصریح  وی  کرد.  تأکید  یاسوج 
و  شده  انجام  درستی  به  که  است  یاسوج  شهرداری  حوزه  در  مهم  مؤلفه 

باید ادامه یابد.
عضو شورای اسلامی شهر یاسوج در خصوص فعالیت های شرکت خدمات 
دهنده و مشکلات حفاری های سلیقه ای گفت: باید با محوریت استاندار 

مدیریت یکپارچه شهری به صورت محلی در یاسوج ایجاد شود.
از حرکت های سلیقه ای  این مدیریت عملًا  با شکل گیری  افزود:  وی 
شرکت های خدمات دهنده در تغییر نما و منظر شهری جلوگیری می شود.
در  بدون  دهنده  خدمات  های  شرکت  اینک  هم  کرد:  بیان  تبار  اکبری 
 نظر گرفتن عواقب و مشکلات اقدام به ارائه خدمات و تخریب آسفالت 
و شهروندان  نارضایتی  باعث  نابسمانی  این  کرد:  تصریح  وی  کنند.   می 

 گله مندی آنان شده است.
وی ایجاد خانه های فرهنگ در محلات، ایجاد پارک های محله در شهر و 
حاشیه شهر، ادامه نهضت آسفالت و جدول گذاری معابر، تدوین بسته های 
سرمایه گذاری شهری از جمله راهبردهایی برشمرد که در پنجمین دوره 

شورای اسلامی شهر پیگیری می شود.
عضو شورای اسلامی شهر یاسوج تعهد، تخصص و برنامه ریزی را سه مؤلفه 

مهم در انتخاب شهردار دانست.
وی افزود: در دوره چهارم شورای اسلامی حرکت های خوبی در شهرداری 

یاسوج انجام شده و باید ادامه یابد.
انتخاب  ها در فضای مجازی در خصوص  زنی  برخی گمانه  تبار  اکبری 

شهردار را تکذیب کرد.
وی تصریح کرد: هنوز منتخبان شورا هیچگونه جلسه ای با هم نداشتند.

فرماندار کازرون مطرح کرد؛

بهره مندی تمام روستاهای بخش مرکزی کازرون از نعمت گاز 
فرماندار شهرستان کازرون گفت: صددرصد روستاهای بخش مرکزی این شهرستان از نعمت گاز طبیعی برخوردار است. 

به گزارش خبرگزاری فارس از کازرون، سیدکمال علوی در همایش بزرگ طرح عملیات گازرسانی به 54 روستای شهرستان کازرون که با 
حضور مدیرعامل شرکت گاز استان فارس در سالن فرهنگی تربیتی شهید عسکری برگزار شد، اظهار داشت: مقدمات آغاز عملیات اجرایی 
این پروژه مهم پیش از انتخابات ریاست جمهوری فراهم شده بود، اما به دلیل امکان سوء برداشت و نگرش انتخاباتی، این برنامه را به پس از 

انتخابات موکول کردیم که امروز با یاری خدا شاهد آن هستیم.
ادامه خبر در پایین صفحه
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